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J e g y z ő k ö n y v 

 
Készült: Kőröstetétlen Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. december 2-án 
megtartott, 16:00 órakor kezdődő nyilvános közmeghallgatásán. 
 
Ülés helye: Művelődési Ház – Díszterem 
 
Jelen vannak: Pásztor Roland polgármester, Szerdai Károly alpolgármester, Farkas Mónika, Vágó 
Béla képviselő, Mihály Antal külsős bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal jelen van: Dr. Diósgyőri Gitta Ceglédi KÖH címzetes főjegyző, Dr. 
Szoboszlay Árpád Károlyné Ceglédi KÖH aljegyző, Sziváki Ibolya Ceglédi KÖH Szervezési 
Iroda jegyzői megbízott, Sipos Nikoletta Ceglédi KÖH Pénzügyi Iroda – irodavezető, Mádi Csaba 
Ceglédi KÖH Adóigazgatási Iroda – irodavezető, Gyenge Ilona Ceglédi KÖH Pénzügyi Iroda – 
pénzügyi ügyintéző 
 
Jegyzőkönyvvezető: Jávorszkiné Lászki Emese Ceglédi KÖH Szervezési Iroda előadó. 

 
Pásztor Roland polgármester: Üdvözli a megjelenteket. Bemutatja a meghívott vendégeket a 
megjelent lakosságnak, és külön köszönti a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal részéről Dr. 
Diósgyőri Gitta Ceglédi KÖH címzetes főjegyző asszonyt, Dr. Szoboszlai Árpád Károlyné 
aljegyző asszonyt, Sziváki Ibolya jegyzői megbízottat, Sipos Nikoletta pénzügyi irodavezető 
asszonyt, Mádi Csaba adóhatósági irodavezető urat és Gyenge Ilona pénzügyi ügyintézőt. 
 
A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy az 5 tagú testületből 4 fő jelen van, a testület 
határozatképes. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv melléklete. 

 
Pásztor Roland polgármester: A szokásokhoz híven egy átfogó beszámolót szeretnék adni az 
elmúlt esztendőről, a folyamatban lévő pályázatainkról és természetesen a tervekről is. 
Kivételesen nem az év eleji történésekkel kezdeném a mondanivalómat, hanem a legfontosabb 
történéssel. Ez pedig a júniusi választások voltak. Mindenkinek köszönjük a részvételt és a 
voksokat. Köszönjük a választási iroda és a választási bizottság munkáját! A mandátumot szerzett 
képviselők: Farkas Mónika, Sáfár Anna, Vágó Béla, és végül, de nem utolsó sorban Szerdai 
Károly, akit az októberi alakuló ülésen alpolgármesterré választott a Képviselő-testület.  
A kitérő után akkor visszakanyarodok az év elejére. Januárban elkészült a Művelődési Ház 
színpadja, kialakítottuk a szánkó dombot az Árpád halmon, és megrendeztük a Magyar Kultúra 
Napját. Sikeresen pályáztunk az ország fásítási programban, szintén sikeres volt a magyar falu 
pályázatunk a Civil Ház folytatására, amelyből az udvart tettük rendbe. Ismét részt vettünk a Te 
szed szemétgyűjtő akcióban közel 100 fő részvételével. A József Attila utca sérült útburkolata és a 
Jászkarajenői út Alkotmány utca kereszteződésében lévő nagy kiterjedésű útburkolat is javításra 
került. Mind a két rész javítását több éven keresztül kérték az utca lakói. Megtartottuk a Magyar 
Költészet Napját is. Saját erőből beszerzésre került egy hidraulikus bozótvágó adapter, amely 
elsősorban a kerékpárút gondozásában nyújt segítséget. Az Árpád Ligetben új közterületi játékok 
kerültek kihelyezésre, a Kondi Parkban pedig kosárlabda palánk és új pad került elhelyezésre. A 
virágosítás idén sem maradt el, több száz növény került kiültetésre. Egész évben az évszakoknak 
megfelelő dekorációt kaptak a közterületeink. Felajánlásokból pedig dísz kerékpárok készültek. 
Új rendezvényünk a Tavaszi Piknik, nagy népszerűségnek örvendett április végén. Elkészült a 
szennyvíz átemelő szivattyúk teljes elektronikus rendszerének a cseréje. Az új közvilágítási 
szerződésünk keretében teljes fényforrás csere történt a közterületi lámpákon. Május végén 
megtartottuk a nagy sikerű Gyereknapunkat a résztvevők legnagyobb örömére. Több új 
informatikai eszközhöz is hozzá jutottunk az év folyamán. Volt, amit saját erőből vásároltunk, ez 
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a kamera rendszer zökkenőmentes működéséhez, és volt, amit felajánlás formájában kaptunk 
Szabó Istvántól a Pest megyei közgyűlés elnökétől. Június végén látogatott a Településre a 
Virágos Magyarország szakmai zsűrije, akik szakmai szemmel nézték a település zöldterületeit, a 
rendezettségét, a közösségi életét, a környezettudatosságát. Minden utcát megtekintettek. Az itt 
élőknek fontos a környezetük és a lakosok rendbe is tartják az utca frontjukat, így egységes képet 
tudtunk mutatni. Az augusztus 20-ai ünnepségünket is megtartottuk, amelyre sokan kilátogattak. 
Nemzeti ünnepeinket az Általános Iskolával közösen tartottuk meg. Arra bíztatok Mindenkit, 
hogy vegyen részt ezeken a rendezvényeken, és megemlékezéseken. Nagyon színvonalas  
műsorokat szoktak előadni az iskolások. Szeptemberben ismét egy nyertes pályázatról kaptunk 
értesítést. A Top Plusz Humán fejlesztések nevű pályázat forrásából egészségmegőrző, 
szemléletformáló programokat, közösségi rendezvényeket szervezünk meg. Már ennek a 
pályázatnak a keretében érkezett szűrőbusz a Településünkre, valamint a Művelődési Házban 
egészségnapot tartottunk. Öt napos programsorozatot tartottunk az országos könyvtári napok 
alkalmából, ahol több korosztálynak szerveztünk programokat. Beszerzésre került két defibrillátor 
készülék, amelyeknek használatáról az OMSZ szakembere tartott tanfolyamot pedagógusoknak, 
önkormányzati dolgozóknak, polgárőröknek. Így már nem csak az Orvosi Rendelőben, ha nem az 
Iskolában és az Önkormányzatunk épületében is található egy defibrillátor készülék. Idén is 
tartottunk Márton napi lámpás felvonulást, majd ezt követően táncházat. Folytattuk azt a 
kezdeményezést is, ahol az újszülötteket és a jubileumi életévüket betöltő idős korú lakosainkat 
köszöntöttük. Karácsony közeledtével kigyúltak az ünnepi fények és elkezdődött az adventi 
programsorozatunk is, ahová sok szeretettel várunk Mindenkit. A tavalyi évhez hasonlóan 
karácsonyi ajándék és ruhagyűjtést is szerveztünk, ahol az összegyűjtött ruhákat az Abonyi 
Caritasnak és a Máltai Szeretetszolgálatnak juttattuk el. A Településünkön működő Civil 
Szervezetekkel szoros az Önkormányzatunk kapcsolata. Rendezvényeink lebonyolításában mindig 
számíthattunk rájuk. Cserébe mi is támogatjuk a Civil Szervezeteket, minden rendelkezésünkre 
álló tárgyi eszközzel és anyagi támogatással. Ezt a legjobban az bizonyítja, hogy a Virágos 
Magyarország országos díjátadó ünnepségén elismerő oklevélben részesültünk a civil és 
önkormányzati összefogás látványos eredményeiért.  
El szeretném még mondani, hogy a kiszámítható gazdálkodásunknak köszönhetően minden 
számlánkat pontosan és időben fizetjük, tartozásunk nincsen. Minden törvényben foglalt és önként 
vállalt feladatunkat ellátjuk. A költségvetésünkre a megfontolt és az ésszerű gazdálkodás a 
jellemző.  
Az előző hónap végén döntött a Ceglédi és a Kőröstetétleni Képviselő-testület arról, hogy a két 
település a jövőben is közös önkormányzatot tart fent. A Képviselő-testület és a lakosság nevében 
köszönetet szeretnék mondani az Önkormányzat és Közös Hivatal dolgozóinak, azért a szakmai 
munkáért, támogatásért, amit kapunk tőlük. Nem sok kistelepülés mögött áll ilyen komoly szalmai 
háttér. 
A jövőről is szeretnék pár mondatot mondani. Elsőként talán azzal kezdeném, hogy az előző 
évekhez hasonlóan jövőre sem lesz semmilyen adóemelés, illetve új adó bevezetése, minden 
változatlan marad. Kisebb kommunális adó emelés a 2026-os évben viszont tervben van. Tehát 
nem jövőre, hanem az, azt követő évre. Folytatjuk a humán pályázat egészségmegőrző, 
közösségépítő programjainkat, döntés előtt áll egy másik pályázatunk, amiben tornatermet 
szeretnénk építeni a Református Egyházzal közösen az iskola udvarába. Beadás előtt van az a 
pályázatunk is még, amiben a Temető utat szeretnénk újra aszfaltozni, parkolóhelyeket kialakítani 
a Temetőnél. Az energiafüggőségünket csökkenteni szeretnénk az elkövetkezendő években. 
Ennek első lépéseként a Civil Házra plussz napelemeket rakunk fel. Ezt terveztetni, 
engedélyeztetni kellett, hálózatot kellett bővíteni, és villanyórát cserélni. Ezek idén 
megvalósultak, így most már célegyenesben leszünk és hamarosan felkerülhetnek az új 
napelemek. A tervek szerint minimális lesz a fenntartási költsége a Civil Háznak. Sorba 
szeretnénk haladni az ingatlanjaink felújításában, ha lesz pályázati lehetőségünk akkor 
természetesen ezekből a forrásokból elsősorban. Tovább szeretnénk bővíteni az Árpád Liget 
játszóterét, valamint a rossz állapotban lévő aszfalt járdák megújítását. Tervben van az 
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országfásítási programban a Virágos Magyarország versenyben és a Te szedd programban való 
részvétel is. 
Végül, de nem utolsó sorban idén is lesz 10.000 Ft összegű penny vásárlási utalvány a nyugdíjas 
lakosaink részére. Ezeket a Hivatalban lehet átvenni előreláthatólag december 9. és 10.-én. Az 
erről szóló értesítést mindenki megfogja kapni időben. 
Az önkormányzatnál elhelyezett dobozba nem érkezett semmilyen észrevétel és kérdés, továbbá 
e-mailen sem, de ennek ellenére szeretném megkérdezni, hogy van-e valakinek valamilyen 
észrevétele, illetve kérdése? Ha igen, kérem álljon fel, és tegye fel! 
 
Pásztor Roland polgármester: Nekem még eszembe jutott pár gondolat, amit meg szeretnék még 
osztani a Tisztelt Jelenlévőkkel. Vannak az Önkormányzatunknak önként vállalt feladatai, ami 
nincs a törvényben előírva és ezekhez nem, vagy csak minimális állami támogatást kapunk, mégis 
az Önkormányzatunk áldoz rá pénzt, időt és energiát. Ez sok lakosnak természetes és magától 
érthetődő, hogy mi ezt elvégezzük. Csak néhányat kiemelnék, amelyek a legköltségesebbek: 4 km 
kerékpárút fenntartása, Templom fenntartása, Zöldterület gondozása – virágosítás, kamera 
rendszer üzemeltetése, nyugdíjasok részére támogatás. 
Megkérdezi, hogy az elmondottakkal kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel. 
 
Mészáros István 2745 Kőröstetétlen, Jászkarajenői út 4. szám alatti lakos: Én a házunk előtt lévő 
gólyafészekkel kapcsolatban szeretnék érdeklődni, hogy sikerült-e megoldást találni? 
 
Pásztor Roland polgármester: A szolgáltatóval felvettük a kapcsolatot, a jelzéseteket követően, 
azonban abban az időszakban a gólyafészkekhez nem lehetett hozzányúlni, mivel lakott volt. 
Miután elmentek a gólyák, szeptemberben újra felvettük velük a kapcsolatot, és azt az ígéretet 
kaptuk az E-ontól, hogy a fészekmagasító kihelyezésre kerül, mire visszajönnek a gólyák. A 
meglévő fészket áthelyezni nem lehet. Van egy rendszer, amelyben vezetnek a gólyafészkekről 
egy nyilvántartást. Ebben pontosan fel van jegyezve, hogy mely településeken hol vannak a 
gólyafészkek, illetve melyik lakott, és hány db fióka születik évente a fészkekbe. Nekem az a 
tapasztalatom, hogy a gólyák nem mindig szeretik, ha hozzá nyúl valaki a fészkükhöz. Tehát van 
rá példa, hogy esetleg másik fészekbe költöznek a jelenlegiből.  
 
Danka Balázsné 2745 Kőröstetétlen, József Attila utca 1. szám alatti lakos: A postával 
kapcsolatos az én észrevételem. Most már igencsak rossz időjárási viszonyok vannak. Sokszor 
van hideg, fúj a szél és esik az eső, így várjuk a postabuszt. Nincs egy fedett hely, ahová be 
tudnánk állni, és ott várakozni, míg megérkezik? 
 
Pásztor Roland polgármester: Akkor az elején kezdem a postával kapcsolatos dolgokat. Először el 
szeretném azt mondani, hogy a Magyar Posta ZRT törvényben foglalt kötelessége a postai 
szolgáltatások biztosítása a településeken. Egy törvénymódosításnak köszönhetően bezárhatták az 
1500 fő alatti postákat. A Posta részéről egy darab hivatalos levelet kaptunk csak, amiben 
tájékoztatták az Önkormányzatunkat a bezárásról. Kompromisszumra, tárgyalásra nem voltak 
nyitottak. Egyedül az ő álláspontjuk volt az elfogadható számukra. A lehetséges üzemeltető 
megvan, de a posta nem könnyíti meg az újra-nyitást sem. A várakozásra visszatérve, ott van a 
Posta épülete előtt egy beálló, illetve a Gyermekjóléti Iroda előtt is egy fedett beálló, az nem jó 
megoldás a várakozásra esetleg? 
 
Danka Balázsné 2745 Kőröstetétlen, József Attila utca 1. szám alatti lakos: De igen, jó lehet. De 
ott az autóban veszi el a levelet, a pénzt stb. Esetleg a posta régi épületébe nem lehet bemenni, és 
ott ellátni ezeket a feladatokat? 
 
Pásztor Roland polgármester: Nem, sajnos nem lehetséges, sehogy sem. Esetleg címzetes 
főjegyző asszonyt kérdezem, hogy Cegléden mi a tapasztalat? Ott is kettő postát bezártak.  
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Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: Igen, 2 db postát zártak be. Voltak próbálkozások az újra-
nyitásra, azonban nagyon horibilis összeget mondtak, ilyen 25 millió forint lett volna egy posta 
újra-nyitása. Ez mellett nekünk kellett volna finanszírozni az alkalmazottat, sőt még a 
rezsiköltségeket is nekünk kellett volna fizetni. Ilyen feltételek mellett a Képviselő-testület nem 
vállalta a posták újra-nyitását. 
 
Pásztor Roland polgármester: Igen, és több évre szóló szerződést kellett volna aláírni a Postával 
az újbóli működtetésre.  
 
Szerdai Károly alpolgármester: Elnézést, a Danka Balázsné arra gondol, hogy a várakozás ideje 
alatt egy helyiségbe, védett helyre be tudjanak menni, amíg várják a postakocsit. 
 
Pásztor Roland polgármester: Persze, be lehet menni, semmi akadálya sincs, ott a polgárőr 
melegedő. Holnap kitakarítjuk, összepakolunk, és lehet ott várakozni a továbbiakban abban a 30 
percben, míg a postakocsi ott lesz. Előtte már ki fogjuk nyitni a helyiséget.    
 
Danka Balázsné 2745 Kőröstetétlen, József Attila utca 1. szám alatti lakos: Köszönöm szépen. 
 
Szabó István 2745 Kőröstetétlen, Jászkarajenői út 48. szám alatti lakos: Nekem a defibrillátorral 
kapcsolatban lenne egy kérdésem. Nagyon jó, hogy van defibrillátorunk, de hétvégén és 
ünnepnapokon, hogyan lehet a használatához jutni? 
 
Pásztor Roland polgármester: Ez egy nagyon drága készülék, több százezer forintos. Ezt csak zárt 
helyen tudnám elhelyezni, közterületen nem. Ahhoz, hogy valaki biztonságosan tudja használni, 
ehhez érteni kell, és egyképzést elvégeznie. Nem olyan könnyű és egyszerű a használata, mint 
ahogyan sokan azt elképzelik. A kérdésedre a válaszom az, hogy ünnepnapon és hétvégen nem 
tudod használni. De ha van olyan ötleted, hogy hova, milyen zárt helyre tudjuk kihelyezni ezt a 
többszázezer forintos készüléket, ahol felelősséget is vállalnak érte, szívesen meghallgatom, 
nyitott vagyok rá.  
 
Szabó István 2745 Kőröstetétlen, Jászkarajenői út 48. szám alatti lakos: Ez zárt dobozba ki kell 
helyezni, és azt a részt, ahol van, be kell kamerázni, így védve lesz, mert így semmi értelmét nem 
látom, hogy van ez a készülék a Falunkban. 
 
Pásztor Roland polgármester: A napok nagy részében hozzá lehet férni a készülékhez. Egyébként 
az újraélesztést el kell kezdeni, nem szabad addig sem abbahagyni, míg a készülékre várnak az 
emberek. Az újraélesztésnek folyamatosnak kell lenni-e. Meglátom, mit tudunk tenni, de én 
nagyon féltem ezt a készüléket. Én ezt nem merem közterületre kihelyezni. Ez az én véleményem.  
Megkérdezi, hogy a Tisztelt Jelenlévőknek az elmondottakkal kapcsolatban van-e még kérdés, 
egyéb észrevétel, egyéb javaslat. 
 
Pásztor Roland polgármester a közmeghallgatás zárásául, minden résztvevőnek megköszöni a 
megtisztelő jelenlétet, és Áldott, Békés Karácsonyi Ünnepeket, valamint Eredményekben és 
Egészségben Gazdag Boldog Új Évet kíván Maga és a Képviselő-testület nevében Mindenkinek! 
 
Mivel több kérdés, egyéb hozzászólás és egyéb észrevétel nem hangzott el, Pásztor Roland 
polgármester a közmeghallgatást 16:30 órakor berekeszti.  
 

K.m.f. 
 
 
      Dr. Diósgyőri Gitta                                 Pásztor Roland 
       címzetes főjegyző                                                            polgármester 


